



Spa METROPOLE BY
GIVENCHY

ODYSSEY
BY
KARL LAGERFELD

DÉCOUVREZ L'UNIVERS EXCLUSIF DU SPA MÉTROPOLE BY GIVENCHY EN DEVENANT MEMBRE DE SON CLUB PRIVÉ. DANS UN CADRE INFINIMENT LUXUEUX, LE CLUB MÉTROPOLE VOUS OFFRE DES MOMENTS PRÉCIEUX DE RELAXATION ET DE DÉTENTE. POUR APPRÉCIER LE CONFORT ET L'INTIMITÉ DES LIEUX, UN ACCÈS PRIVILÉGIÉ EST RÉSERVÉ AUX MEMBRES DANS LES DIFFÉRENTS ESPACES. UNE ÉQUIPE ACCUEILLANTE ET QUALIFIÉE EST À L'ÉCOUTE DE VOS BESOINS ET DE VOTRE BIEN-ÊTRE POUR UNE EXPÉRIENCE UNIQUE ET PERSONNALISÉE.

ABONNEMENT METROPOLE DECOUVERTE à partir de 1350 €

William Cardelin, Directeur du Spa Métropole by Givenchy et Odyssey
est à votre disposition pour plus d'informations : +377 93 15 13 70 - w.cardelin@metropole.com

DISCOVER THE SPA METROPOLE BY GIVENCHY INTIMATE ATMOSPHERE BY BECOMING A MEMBER OF ITS PRIVATE CLUB. WITHIN THIS LUXURIOUS SANCTUARY, THE METROPOLE CLUB OFFERS PRECIOUS MOMENTS OF RELAXATION AND WELL-BEING. TO APPRECIATE COMFORT AND PRIVACY OF THE DIFFERENT AREAS, EXCLUSIVE ACCESS IS RESERVED FOR MEMBERS ONLY. HIGHLY QUALIFIED PERSONNEL IS AT YOUR ENTIRE DISPOSAL TO DELIVER YOU AN UNIQUE MOMENT AND TAILOR-MADE EXPERIENCE.

METROPOLE DISCOVERY MEMBERSHIP starting from € 1350

William Cardelin, Director of the Spa Metropole by Givenchy & Odyssey
is at your disposal for further information: +377 93 15 13 70 - w.cardelin@metropole.com